
Kdo naj
oskrbuje
zelenice
V NOVE zelenice, kakor tudi v zelenice ob
starih naseljih, je bilo vloženo precej sredstev.
Vendar ugotavljamo, da čez čas postajajo
vedno bolj zapuščene, pa tudi ob novih grad-
njah oslaja za gradbind nepospravljen grad-
beni material, kar vse kazi podobo naše ob-
čine. Ko sprašujemo, kje so sredstva za ure-
janje parkovnih nasadov in urejanje novih

sosesk, vedno ostanemo pred odprtim vpra-
šanjem. Občinski proračun, kot tudi krajevne
skupnosti, ne razpolagajo za te namene z no-
benimi sredstvi. Gradbena podjetja se izogi-
bajo svojih obveznosti, da bi pospravila za
seboj in primerno uredila okolje zgradb, ki
so jih zgradila. Podjetje »DOM«, ki gospodari
s stanovanjskim fondom, pa se brani prevzeti
nase to nalogo, ki ni majhna. Potrebno bo, da
v prihodnje bolj kot doslej pogodbeno zadol-
Žimo vse izvajalce gradbenih del, da urede
okolja okrog svojih izdelkov, prav tako pa bo
moralo stanovanjsko podjetje več sredstev
prispevati iz najemnin, da se uredi okolica
stanovanjskih hiš, s katerimi upravlja. Čeprav
bi vsi, ki so zadolženi za izgled naše občine,
storili svojo dolžnost, pa bo še vedno premalo
sredstev za urejevanje nasadov in zelenic, zato
bo treba razmišljati tudi o tem, ali je prispe-
vek za uporabo mestnih zemljišč prenizek, da
bi lahko iz njega krili tudi te stroške. Sedanja
stopnja prispevka, ki je strogo namenski, je
prenizka, da bi občina lahko krila vse najnuj-
nejše potrebe.

Nazadnje pa bo treba razmišljati več o sa-
modisciplini občanov, ki s svojim ravnanjem
večkrat povzročijo to, da so nasadi in okolice
stanovanjskih hiš zanemarjene. Zlastipa bi mo-
rali hišni sveti prevzeti več nalog pri urejanju
okolice stanovanj, kajti le oni bi lahko stalno
skrbeli za videz okolice in vplivali na disci-
plino stanovalcev.


